
Bestyrelsesmøde den 3/10 2015. I Rinkenæs 

 

I forbindelse med den årlige tur for værkets bestyrelse med fruer, afholdt vi et møde med følgende 

dagsorden. 

 

1. Budget og takstblad 2016 

2. Status målere  

3. Aftale med Jyderup varmeværk om opstilling af antenne 

4. Eventuelt 

 

1. Ønsker til investeringer i 2016 blev fremlagt, det drejer sig om målere, aflæsningssystem, 

udskiftninger på ledningsnettet, ombygning af kontor samt ny skyllepumpe på værket. Jørgen 

udarbejder et budget, der tager højde for uændrede takster, bortset fra at fast afgift hæves med kr. 

100 pr. år 

2. DE største problemer med det ældste parti målere er løst, der kommer dog stadig nye fejl på dette 

parti. Det blev besluttet at undersøge alternative systemer, da dette parti snart står for udskiftning. 

3. Vi har lavet en aftale med varmeværket, dette betyder at de på værkets grund  har opstillet en 

flagstang med indbygget antenne, vi får fremstillet et flag med navn og logo som opsættes. 

4. Der var intet under dette punkt. 

 


